
Gavlecon  

Föreningen för ekonomer,  

fastighetsmäklare och rättsvetare 

vid Högskolan i Gävle 

 

Datum: 27/11 -2023 

Närvarande: 
Alicia Flink 
Arvid Hestner 
Carl Ling 
Emelie Hamrén 
Erik Kjellberg 
Hilda Magnusson Käll 
Julia Isaksson 
Ludwig Gustafsson 
Marcus Rönnberg 
Markus Agaiby 
Michaela Ek 
Sara Fager 
Theodor Nyzell 

Frånvarande 
Jennifer Lindström 

 

1§ Mötets öppnande 

Ordförande Ludwig Gustafsson hälsade alla välkomna, mötet öppnas kl 17:09. 

2§ Mötesformalia  

Godkännande av kallelse och dagordning. 

Val av justerare: Theodor Nyzell och Emelie Hamrén. 

Protokoll att lägga till handlingarna 2023-10-26. 

3§ Månadens Gavleconit 

Styrelsen beslutar om vem som blir månadens Gavleconit. 

4§ Blueberry 

Michaela berättar att Blueberry kommer till skolan för att ge information om utlandsstudier. 

5§ Julfrukost 

Styrelsen kommer ha en julfrukost den 14 december med nästa års styrelse samt företag som 

Gavlecon har samarbetat med under året. 

6§ Teambuildning  

Styrelsen planerar att ha en teambuildning 7-10 december.  

7§ Klubbhus 

Klubbhuset har blivit inspekterat och fått en del nedslag som berhöver åtgärda. En 
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brandingenjör har varit på NV och inspekterat. För att NV ska få vara öppet måste 

nödutgångarna uppdateras. Detta påbörjas omgående. 

 

8§ Introdag 

Den 15 januari är det introdag på skolan. 

 

9§ Uppdatera överlämningsdokument  

Ordföranderiet uppmanar styrelsen att uppdatera överlämningsdokumenten till den nya 

styrelsen. 

10§ Utvärdering av kontaktia 

Styrelsen sammanfattar kontaktia som en lyckad mässa och bankett. De föreslår att eventuellt 

byta lokal till nästa år. 

11§ Information från och frågor till:  

 

Ordföranderiet: 

Ordföranderiet informerar kring årsmötet 11 december där nya styrelsen kommer att väljas in.  

Sekreterare:  

Sekreteraren har inget att tillägga. 

Skattmästare:  

Skattmästaren reflekterar över gavlecons ekonomi och informerar om fakturor från kontaktia. 

Näringsliv:  

Näringsliv har nu bokat in julfrukosten som äger rum på Clarion hotel den 14 december. 

Vidare har näringsliv skrivit avtal med ett nytt företag. 

Utbildning:  

Utbildningsutskottet har har bokat in fler pluggstugor. De informerar även kring 

utbildningsmötet med utbildningskommitén. 

Sexmästeriet:  

Sexmästeriet har börjat planera insparken inför VT 2024. De informerar även att 

oveinvigningen skjuts upp en vecka. 

Marknadsföring:  

Marknadsföring har hämtat ovarna till oveinvigningen i december. Marknadsföring håller på 

att göra insparkshäften till insparken.  

Kontaktia:  

Kontaktia har inget att tillägga. 
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Klubbhus:  

Klubbhus har kontaktat elektrikern som har undersökt NV och informerar att elen skall 

åtgärdas.  

12§ Övriga frågor  

Inga övriga frågor.  

13§ Nästa möte 

Nästa styrelsemöte förväntas bli 18 december. 

14§ Mötet avslutas 

Mötet avslutas kl 18:49. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


